
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-92 
 
Datum indiening: 15 mei 2010 
 
Onderwerp:  Duurzaamheidsbeleid 
 
Naam indiener: VVD-fractie – Peter de Waard 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 
  
Bij de beraadslaging over het collegeprogramma hebben meerdere partijen aandacht 
gevraagd voor duurzaamheid. Ook het college geeft er blijk van zich bewust te zijn van het 
belang van duurzaamheid en betrekt klimaat- en duurzaamheidsdoelstellingen in haar 
programma. Toch is het beleid op dit punt niet erg concreet en heeft de VVD fractie de 
volgende vragen aan het college: 
 
 
 
Vragen: 
 

1. De gemeente Overbetuwe kent een klimaatbeleid met concrete doelstellingen, kan 
de Wethouder kwantitatief aangeven hoever we gevorderd zijn in het realiseren van 
die doelstellingen en wanneer welke maatregelen gepland zijn, inclusief kosten en 
resultaat, om het geplande resultaat te bereiken? 

 
2. Is de Wethouder op de hoogte van het Europese initiatief van het 

burgemeestersconvenant en overweegt de Wethouder de raad voor te stellen aan dit 
convenant deel te nemen? 

 
3. Omdat het klimaatbeleid weliswaar een belangrijk onderwerp is, maar duurzaamheid 

veel breder strekt de vraag: In hoeverre overweegt de Wethouder om het 
klimaatbeleid uit te breiden naar een beleid gericht op duurzaamheid of 
Maatschappelijk Verantwoord Ondernemen (MVO)? 

 
4. De VVD-Overbetuwe heeft dit jaar een MVO-onderscheiding uitgereikt aan een 

ondernemer uit de gemeente die zich maatschappelijk verantwoord heeft getoond. Is 
de Wethouder bereid om deze prijs volgend jaar namens de gemeente uit te reiken 
en hier een jaarlijks evenement van te maken, dat gekoppeld kan worden aan het 
betrekken van burgers en bedrijven bij de inspanningen van de gemeente op het 
gebied van duurzaamheid / MVO? 

 
 
 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 



 
VVD-fractie – Peter de Waard 


